
Zápisnica
z rokovania  Obecného zastupiteľstva v Drahovciach, ktoré sa konalo dňa 23.06.2011

1. Otvorenie                                                                                                                                        

Rokovanie obecného zastupiteľstva v Drahovciach otvoril a všetkých prítomných privítal starosta
obce  Ing. Juraj Klein v priestoroch zasadačky obecného úradu. Konštatoval, že je prítomných 6
poslancov (ospravedlnený: Ing. Patrik Rapavý) a vyhlásil zasadanie za uznášania schopné.

Predložil program zasadania OZ:

1. Otvorenie, schválenie programu, určenie overovateľov zápisnice
2. Kontrola plnenia uznesení
3. Správa nezávislého audítora k účtovnej závierke za rok 2011
4. Návrh záverečného účtu Obce Drahovce
5. Návrh na zmenu rozpočtu
6. Návrh na vypracovanie projektovej dokumentácie na zberný dvor
7. Schválenie platu starostu obce
8. Rôzne 
9. Diskusia
10. Návrh na uznesenie
11. Záver      

Starosta obce určil za overovateľov zápisnice p. Miroslava Ledeckého a p. Juraja Surového.
Starosta navrhol výmenu bodov programu č. 4 a č. 3.

H l  a s o v a n  i  e   č.  1,  k  schváleniu  programu rokovania obecného zastupiteľstva a  určeniu
overovateľov:
ZA: Gajar Ivan, Mgr. Lajchová Jana, Ledecký Miroslav, Majtán Martin, Surový Juraj, Urbánek
Jozef
PROTI: -
ZDRŽAL SA: -    

Výsledok hlasovania:
ZA: 6
PROTI: 0
ZDRŽAL SA: 0

Na základe výsledkov hlasovania poslancov OZ v Drahovciach bol upravený program rokovania
OZ a overovatelia zápisnice schválení.
                                                                                                                                 

2. Kontrola plnenia uznesení

P. Varačková Mária predložila kontrolu plnenia jednotlivých uznesení zo zasadania OZ 05.05.2011
z ktorej vyplynulo, že uznesenia č. 35/2011 – 42/2011 sú splnené alebo sa plnia priebežne. 
K uzneseniu č. 40/2011 starosta dodal, že je potrebné vypracovať novú projektovú dokumentáciu na
nájomné byty, nakoľko projekty ktoré máme vypracované nespĺňajú kritériá stanovené na získanie
dotácie. Tieto kritériá presne určujú akú výmeru majú jednotlivé byty spĺňať, aby obec získala čo
najvyššiu dotáciu. 
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3. Návrh záverečného účtu Obce Drahovce

Pani Anna Imrišíková podrobne priblížila položky záverečného účtu obce za rok 2010 a návrh na
finančné vysporiadanie prebytku hospodárenia.

Na začiatku riešenia bodu 3 sa dostavili poslanci p. Michal Bednár a p. Jozef Maceka.

Po  zodpovedaní  otázok  informatívneho  charakteru  predložila  kontrolórka  obce  Bc.  Anna
Boškovičová stanovisko k záverečnému účtu a skonštatovala, že záverečný účet je spracovaný v
súlade s príslušnými právnymi normami a objektívne vyjadruje rozpočtové hospodárenie, ako aj
stav majetku a záväzkov Obce Drahovce. Odporučila poslancom schváliť návrh záverečného účtu
obce tak ako bol predložený a schváliť celoročné hospodárenie obce bez výhrad. 

4. Správa nezávislého audítora k účtovnej závierke za rok 2011

Starosta prečítal stanovisko nezávislej audítorky Ing. Veroniky Tibenskej, podľa ktorého účtovná
závierka poskytuje vo všetkých významných súvislostiach pravdivý a verný obraz finančnej situácie
Obce Drahovce k 31.12.2010 a výsledky jej hospodárenia za rok končiaci k uvedenému dátumu v
súlade so zákonom o účtovníctve.
Po rozprave poslanci hlasovali.

H l a s o v a n i e  č. 2, k schváleniu celoročného hospodárenia bez výhrad a vysporiadaniu schodku
rozpočtu vo výške 50.618,67 € nasledovne: prebytok bežného rozpočtu 17.142,79 € a finančné
prostriedky z rezervného fondu 33.475 €
ZA: Bednár Michal, Gajar Ivan, Mgr. Lajchová Jana, Ledecký Miroslav, Maceka Jozef, Majtán
Martin, Surový Juraj, Urbánek Jozef
PROTI: -
ZDRŽAL SA: -    

Výsledok hlasovania:
ZA: 8
PROTI: 0
ZDRŽAL SA: 0

Na  základe  výsledkov  hlasovania  poslancov  OZ  v Drahovciach  bolo  schválené  celoročné
hospodárenie bez výhrad a vysporiadanie schodku rozpočtu vo výške 50.618,67 € nasledovne: z
prebytku bežného rozpočtu 17.142,79 € a finančné prostriedky z rezervného fondu 33.475 €.

5. Návrh na zmenu rozpočtu

Starosta predložil návrh na zmenu rozpočtu č. 2, podrobne objasnil každú položku a zodpovedal
otázky informatívneho charakteru.
Keďže poslanci nemali námietky, pristúpili k hlasovaniu.

H l a s o v a n i e  č. 3, k zriadeniu návrhu na zmenu rozpočtu č. 2:
ZA: Bednár Michal, Gajar Ivan, Mgr. Lajchová Jana, Ledecký Miroslav, Maceka Jozef, Majtán
Martin, Surový Juraj, Urbánek Juraj    
PROTI: -
ZDRŽAL SA: - 

Výsledok hlasovania:
ZA: 8
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PROTI: 0
ZDRŽAL SA: 0
Na základe výsledkov hlasovania poslancov OZ v Drahovciach bol návrh na zmenu rozpočtu č. 2
schválený.

6. Návrh na vypracovanie projektovej dokumentácie na zberný dvor

Starosta obce informoval poslancov o preverovaní jestvujúceho projektu na zberný dvor, pričom
výsledok je taký,  že projekt,  ktorý máme spracovaný nie je možné použiť,  v  stave v akom je
spracovaný je nepriechodný čo sa týka dotácií.
Predbežne rokoval s p. Čulenom o vybudovaní zberného dvora v areáli PVOD Drahovce. Pozemky,
ktoré by prichádzali do úvahy má PVOD v prenájme od občanov a títo by súhlasili  so zmenou
prenajímateľa,  t.j.  prenajímali  by  svoje  pozemky  obci.  Problémom  je  cesta,  ktorú  vlastní
Pozemkové spoločenstvo. Zhromaždenie Pozemkového spoločenstva, ktoré je oprávnené schváliť

nájomnú zmluvu však bude zvolané najskôr až v auguste a to ešte nie je isté. Ak chceme žiadať

dotáciu na zberný dvor, musíme mať vypracovanú novú projektovú dokumentáciu, nájomné zmluvy
s  vlastníkmi  pozemkov  a  stavebné  povolenie.  Predpokladaná  výška  dotácie  je  500  tisíc  eur,
spoluúčasť obce je 5 %. Cena za vypracovanie projektovej dokumentácie je zhruba 10.000 €.
Po rozprave poslanci pristúpili k hlasovaniu na vypracovanie projektovej dokumentácie na zberný
dvor  vrátane  všetkých  potrebných  úkonov  (vypracovanie  geometrického  plánu,  výškopisu,
polohopisu, súhlas vlastníkov dotknutých pozemkov, stavebné povolenie...)

H l a s o v a n i  e  č. 4, k vypracovaniu projektovej dokumentácie vrátane všetkých potrebných
úkonov k realizácii vybudovania zberného dvora:
ZA: Bednár Michal, Gajar Ivan, Mgr. Lajchová Jana, Ledecký Miroslav, Maceka Jozef, Majtán
Martin, Surový Juraj, Urbánek Jozef
PROTI: -
ZDRŽAL SA: -    

Výsledok hlasovania:
ZA: 8
PROTI: 0
ZDRŽAL SA: 0

Na  základe  výsledkov  hlasovania  poslancov  OZ  v Drahovciach  bol  schválený  návrh  na
vypracovanie  projektovej  dokumentácie  vrátane  všetkých  potrebných  úkonov  k  realizácii
vybudovania zberného dvora.

7. Schválenie platu starostu obce

Vzhľadom k novele zákona o právnom postavení a platových pomeroch starostov obcí je potrebné
do 30.06.2011 s účinnosťou od 01.06.2011 schváliť plat starostu obce. Zástupca starostu navrhol
schváliť  plat  vo  výške  ako  mal  odsúhlasený  na  ustanovujúcom zasadaní  OZ,  čo  by  zhruba
zodpovedalo navýšeniu základného platu 1,6 násobkom, čo predstavuje výšku 2.437 €.
P. Juraj Surový navrhol zachovať navýšenie platu ako bol schválený na ustanovujúcom zasadaní
OZ, t.j. 1,4 násobok, čo predstavuje 2.132 €.
Po rozprave poslanci hlasovali o prvom návrhu.

H l a s o v a n i e  č. 5, k  schváleniu platu starostu:
ZA: Bednár Michal, Gajar Ivan, Ledecký Miroslav, Maceka Jozef, Majtán Martin, Urbánek Jozef
PROTI: Mgr. Lajchová Jana, Surový Juraj
ZDRŽAL SA: -    
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Výsledok hlasovania:
ZA: 6
PROTI: 2
ZDRŽAL SA: 0

Na základe výsledkov hlasovania poslancov OZ v Drahovciach bol plat starostu schválený vo výške
2.437 € s platnosťou od 01.06.2011.  

8. Rôzne

Starosta priblížil projekt potravinovej pomoci pre najodkázenejšie osoby. V súčasnosti zisťujeme
počty  oprávnených  žiadateľov,  ktoré  nahlásime  a  následne  nám  bude  oznámený  termín
odovzdávania potravín: 20 kg múky a 20 kg cestovín pre každého oprávneného žiadateľa.

Starosta oboznámil poslancov so smernicou o poplatkoch, kde je uvedené spoplatnenie prenájmu
obecných budov,  preprava obecnou Aviou  a  inzercia  v Drahovských  novinách a  v  priestoroch
autobusových zastávok. 

Starosta oboznámil poslancov s problémom u Biháriových. Na dome, ktorý splácajú obci, im spadla
stena. Starosta navrhuje ako pomoc pre nich nasledovné varianty:
1. preplatenie ceny za opravu domu
2. odloženie splátok bez preplácania ceny opravy
Po rozprave poslanci hlasovali o odložení dohodnutých splátok do októbra.

H l a s o v a n i e  č. 6, k  odloženiu splátok p. Biháriových za dom do októbra:
ZA: Bednár Michal, Gajar Ivan, Mgr. Lajchová Jana, Maceka Jozef, Majtán Martin, Surový Juraj,
Urbánek Jozef
PROTI:  Ledecký Miroslav
ZDRŽAL SA: -    

Výsledok hlasovania:
ZA: 7
PROTI: 1
ZDRŽAL SA: 0

Na základe  výsledkov  hlasovania  poslancov  OZ v Drahovciach  bolo  p.  Biháriovým  schválené
odloženie splátok za dom do októbra 2011.

Ďalej starosta prečítal žiadosť p. Blaškovej Renáty, bytom Dolné Voderady 8 o sociálnu výpomoc z
dôvodu, že žije sama so synom študujúcim na strednej škole, momentálne nepracuje, je evidovaná
na úrade práce a otec syna jej už dva mesiace neposlal výživné.
Poslanci navrhli sociálnu výpomoc vo výške 100 € s podmienkou použitia na úhradu miestnych
daní a poplatkov a na úhradu energií a prebehlo hlasovanie.

H l a s o v a n i e  č. 7, k žiadosti o sociálnu výpomoc p. Blaškovej Renáty, Dolné Voderady 8 vo
výške 100 € s podmienkou použitia na úhradu miestnych daní a poplatkov a na úhradu energií:
ZA: Bednár Michal, Gajar Ivan, Mgr. Lajchová Jana, Ledecký Miroslav, Maceka Jozef, Majtán
Martin, Surový Juraj, Urbánek Jozef
PROTI: -
ZDRŽAL SA: -    

Výsledok hlasovania:
ZA: 8
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PROTI: 0
ZDRŽAL SA: 0

Na základe výsledkov hlasovania poslancov OZ v Drahovciach bola sociálna výpomoc vo výške
100 € pre p. Blaškovú Renátu, Dolné Voderady 8 s podmienkou použitia na úhradu miestnych daní
a poplatkov a na úhradu energií schválená.

Ďalej  starosta  prečítal  žiadosť  p.  Šebelíkovej  Veroniky,  bytom Dolné  Voderady 39  o sociálnu
výpomoc z dôvodu, že spolu s manželom sú nezamestnaní a sú vo finančnej tiesni.
Poslanci navrhli sociálnu výpomoc vo výške 100 € s podmienkou použitia na úhradu miestnych
daní a poplatkov a na úhradu energií a prebehlo hlasovanie.

H l a s o v a n i e  č. 8, k žiadosti o sociálnu výpomoc p. Šebelíkovej Veroniky, Dolné Voderady 39
vo výške 100 € s podmienkou použitia na úhradu miestnych daní a poplatkov a na úhradu energií:
ZA: - 
PROTI: Bednár Michal, Gajar Ivan, Mgr. Lajchová Jana,, Maceka Jozef, Majtán Martin, Surový
Juraj, Urbánek Jozef
ZDRŽAL SA: Ledecký Miroslav 

Výsledok hlasovania:
ZA: 0
PROTI: 7
ZDRŽAL SA: 1

Na základe výsledkov hlasovania poslancov OZ v Drahovciach poslanci sociálnu výpomoc pre p.
Šebelíkovú Veroniku, Dolné Voderady 39 zamietli.

9. Diskusia

Komisia zriadená na posudzovanie predaja obecných pozemkov vykonala obhliadku pozemkov na
základe žiadostí občanov o ich odkúpenie a doporučuje poslancom je nasledovne:
1. Lukáš Húšťava, Drahovce, Dedinská 108/64 – žiada o odkúpenie časti obecného pozemku o
výmere 50 m2 z dôvodu stavby rodinného domu - komisia doporučuje vyhovieť žiadosti a odpredať
50 m2 za cenu podľa uznesenia č. 30/2011: 3 € / 1 m2.
2. Chudý Jozef a Chudá Anna, Drahovce, Cintorínska 800/10 – žiadajú odkúpenie parcely vedľa ich
pozemku o výmere 303 m2 - komisia doporučuje tejto žiadosti nevyhovieť, nakoľko je tu plánovaná
prístupová cesta k plánovanej novej ulici.
3. Komárek Emil a Komárková Zuzana, Drahovce, Dedinská 20/20 – žiadosť o odkúpenie časti
pozemku pred ich nehnuteľnosťou – komisia doporučuje odpredať časť pozemku zarovno s líniou
susedných pozemkov za cenu v súlade s uznesením 30/2011: 3 € / 1 m2.
4.  Chudý Roman, Drahovce, Kostolná 789/55 – žiadosť o odkúpenie záhrady o výmere 943 m2,
ktorá sa nachádza za ich záhradou – komisia doporučuje ponechať časť pozemku pre cestu, 6 árov
pre prípadnú zámenu pozemkov obci; zvyšok odpredať v cene 10 € / 1 m2.
5. Ing. Klein Juraj a Kleinová Zuzana, Drahovce, Važina 84/35 – žiadosť o odkúpenie časti parcely
pri svojej nehnuteľnosti o výmere 246 m2– komisia doporučuje žiadosti vyhovieť  za cenu podľa
uznesenia č. 30/2011: 3 € / 1 m2. 
Komisia zároveň  navrhuje, aby pozemky boli  odpredané s ťarchou v prípade potreby  uloženia
inžinierskych sietí.
Poslanci  s  návrhom súhlasili  a  po  vyjadrení  súhlasného stanoviska zo  strany záujemcov a  po
predložení geometrického plánu pristúpia k hlasovaniu o odpredaji.

P. Majtán Martin otvoril otázku zhoršujúceho sa stavu obecného rozhlasu. 
P. Maceka Jozef podotkol, že v minulom volebnom období sa touto otázkou zaoberal a navrhoval
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opravu  rozhlasovej  ústredne,  ktorá  v  tom  čase  bola  vyčíslená  na  50.000  korún,  ale  ďalej  sa
nepokračovalo. 
Starosta požiadal p. Maceku Jozefa, aby zistil čo je potrebné k oprave rozhlasovej ústredne.
Bc. Anna Boškovičová predložila návrh plánu kontrolnej činnosti hlavného kontrolóra na II. polrok
2011.

H l a s o v a n i e  č. 9, k návrhu plánu kontrolnej činnosti hlavného kontrolóra na II. polrok 2011:
ZA: Bednár Michal, Gajar Ivan, Mgr. Lajchová Jana, Ledecký Miroslav, Maceka Jozef, Majtán
Martin, Surový Juraj, Urbánek Jozef
PROTI: -
ZDRŽAL SA: - 

Výsledok hlasovania:
ZA: 8
PROTI: -
ZDRŽAL SA: -

Na základe výsledkov hlasovania poslancov OZ v Drahovciach bol návrh plánu kontrolnej činnosti
hlavnej kontrolórky obce Drahovce na II. polrok 2011 schválený.

P. Bednár Michal navrhuje otočiť kamery smerom ku kultúrnemu domu.
Starosta pri tejto príležitosti oznámil, že v tomto roku dotáciu na plánovaný monitorovací systém
nedostaneme, nakoľko by sme získali len malú časť požadovaných finančných prostriedkov. Z tohto
dôvodu rozdelíme projekt na viac častí a o dotáciu požiadame v budúcom roku.

P. Bednár Michal navrhuje aj zmenu internetovej stránky obce. V spolupráci s p. Findrikom, ktorý
nám spravuje stránku, sa bude komisia v zložení: Bednár Michal, Surový Juraj, Majtán Martin,
Gajar Ivan a Mgr. Lajchová Jana zaoberať úpravou internetovej stránky.

Ďalej poslanci otvorili otázku prípravy Drahovského jarmoku, ktorý je plánovaný na 27.08.2011 a
určili komisiu na prípravu jarmoku: Urbánek Jozef, Majtán Martin, Bednár Michal, Mgr. Lajchová
Jana. 

P. Ledecký Miroslav mal dve pripomienky: bývalý dolný hostinec a odpadkové koše na Kalvárii.
Starosta odpovedal,  čo sa týka hostinca,  že vlastníčka bola vyzvaná na úpravu a zabezpečenie
priestoru.  Obec môže uložiť  pokutu,  vyzvať  na odstránenie alebo odstrániť  na náklady obce a
žiadať refundáciu.
Odpadkové koše na Kalvárii sa pravidelne vysýpajú, problémom je, že nemajú vrchnáky a keď do
nich naprší odpadky začnú hniť. Aj tento problém môžeme riešiť až po skolaudovaní a odovzdaní
stavby.

P. Maceka Jozef pripomenul kontrolu hydrantov v obci.
Starosta na to reagoval, že je potrebné zamestnať vodára, pretože prevádzkujeme vodovod a pri
problémoch s nim sa nemáme na koho obrátiť. Taktiež keď bude vodovod skolaudovaný, občania
budú žiadať prípojky musíme doriešiť príspevok. V minulosti dostávali občania najskôr finančný
príspevok a neskôr formou odčerpania vody. Druhá možnosť nebola v súlade so zákonom a preto je
potrebné doriešiť aj túto situáciu.
Monitoring hydrantov vykonával DHZ v Drahovciach.

P. Bednár Michal pozval poslancov na sobotu na akciu „Hurá prázdniny“. 

P.  Surový Juraj  žiada osloviť  Slovenskú správu ciest  na odstránenie zimného posypu,  ďalej  je
potrebné vykonať opravu zábradlia medzi krčmami na Dedinskej ulici a tiež za bývalým dolným
hostincom na Hlavnej ulici a pri mäsiarovi. 
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Tiež je potrebné obnoviť vodorovné dopravné značenie.

Starosta informoval poslancov, že od 1.7. bude bufet na štadione poskytnutý na prenájom, čím by sa
mali zlepšiť podmienky pri poskytovaní služieb priaznivcom futbalu, ako aj v príjmovej časti pre
futbalový klub.

10. Návrh na uznesenie

P. Mária Varačková predložila návrh uznesení nasledovne:

UZNESENIE  č.  43/2011  k  bodu  1  Otvorenie,  schválenie  programu  a  určenie  overovateľov
zápisnice
Obecné zastupiteľstvo v Drahovciach  
SCHVAĽUJE
1. Program rokovania obecného zastupiteľstva
2. Overovateľov zápisnice: p. Ledeckého Miroslava a p. Surového Juraja

UZNESENIE č. 44/2011 k bodu 2 Kontrola plnenia uznesení
Obecné zastupiteľstvo v Drahovciach  
BERIE NA VEDOMIE
plnenie uznesení zo zasadania OZ v dňoch 05.05.2011 

UZNESENIE č. 45/2011 k bodom 3 Správa nezávislého audítora k účtovnej závierke za rok 2011 
a 4 Návrh záverečného účtu Obce Drahovce
Obecné zastupiteľstvo v Drahovciach  
BERIE NA VEDOMIE
1. Návrh záverečného účtu Obce Drahovce
2. Stanovisko hlavného kontrolóra k záverečnému účtu Obce Drahovce
3. Správu nezávislého audítora z overenia účtovnej závierky a hospodárenia obce
SCHVAĽUJE
1. Celoročné hospodárenie Obce Drahovce bez výhrad
2. Vysporiadanie schodku rozpočtu vo výške 50.618,67 € nasledovne: z prebytku bežného rozpočtu
17.142,79 € a finančné prostriedky z rezervného fondu 33.475 €

UZNESENIE č. 46/2011 k bodu 5 Návrh na zmenu rozpočtu
Obecné zastupiteľstvo v Drahovciach  
SCHVAĽUJE
Návrh na zmenu rozpočtu č. 2

UZNESENIE č. 47/2011  k bodu 6.  Návrh na vypracovanie projektovej dokumentácie na zberný
dvor
Obecné zastupiteľstvo v Drahovciach  
SCHVAĽUJE
Návrh na vypracovanie projektovej dokumentácie vrátane všetkých potrebných úkonov k realizácii
vybudovania zberného dvora.

UZNESENIE č. 48/2011 k bodu 7. Schválenie platu starostu obce
Obecné zastupiteľstvo v Drahovciach  
SCHVAĽUJE
Plat starostu vo výške 2.437 € s platnosťou od 01.06.2011 

UZNESENIE č. 49/2011 k bodu 8. Rôzne
BERIE NA VEDOMIE
1. Informácie starostu obce
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2. Žiadosť o finančnú výpomoc p. Blaškovej Renáty, Dolné Voderady 8
3. Žiadosť o finančnú výpomoc p. Šebelíkovej Veroniky, Dolné Voderady 39
4. Doporučenia poslancov k žiadostiam o odpredaj pozemkov
5. Návrh plánu kontrolnej činnosti hlavnej kontrolórky obce Drahovce na II. polrok 2011
SCHVAĽUJE
1. Sociálnu výpomoc vo výške  100 € pre p. Blaškovú Renátu, Dolné Voderady 8 s podmienkou
použitia na úhradu miestnych daní a poplatkov a na úhradu energií
2. Doporučenia poslancov k žiadostiam o odpredaj pozemkov
3. Návrh plánu kontrolnej činnosti hlavnej kontrolórky obce Drahovce na II. polrok 2011
ZAMIETA
Sociálnu výpomoc vo pre p. Šebelíkovú Veroniku, Dolné Voderady 39

UZNESENIE č. 50/2011 k bodu 9. Diskusia
Obecné zastupiteľstvo v Drahovciach  
BERIE NA VEDOMIE
Podnety poslancov  

UZNESENIE č. 51/2011 k bodu 8. Návrh na uznesenie
Obecné zastupiteľstvo v Drahovciach  
SCHVAĽUJE  
Uznesenia č. 43/2011 – 51/2011 tak ako boli prednesené.

H l a so v a n i e   č. 10, k návrhu na uznesenie:
ZA: Bednár Michal, Gajar Ivan, Mgr. Lajchová Jana, Ledecký Miroslav, Maceka Jozef, Majtán
Martin, Surový Juraj, Urbánek Jozef                                                
PROTI: -                                                        
ZDRŽAL SA: -

Výsledok hlasovania:
ZA: 8
PROTI: 0  
ZDRŽAL SA: 0  
Na základe výsledkov hlasovania poslancov OZ v Drahovciach boli uznesenia č. 43/2011 – 51/2011
schválené.

11. Záver

Po vyčerpaní všetkých bodov programu starosta obce poďakoval poslancom a všetkým prítomným
za účasť a rokovanie OZ ukončil.

Drahovce 23.06.2011                                                                
Zapísala: Mgr. Mária Varačková     …..................................

                                                                                                    .........................................
                                                                                                              Ing. Juraj Klein
                                                                                                       starosta Obce Drahovce

Ledecký Miroslav ......................................              Surový Juraj .........................................
                           overovateľ                                                                    overovateľ
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